
Saksliste og referat for styremøte 10. desember 2019:  
 
Frammøtte: Christopher, Ksenia, Kari og Øyvind.  
 

1) Utbygging av Bærheim: 
 
Christopher deltok på møtet. I tillegg møtte engasjert beboer fra Hasselvegen 11, Terje 
Byberg. Velforeningen sender følgende innspill til Sola kommune:  
 
Velforeningen Skadberg sør ønsker at;  

- skogen ved Bærheim skal bevares i så stor grad som mulig, 
- at det skal bygges så mange større familieboliger som mulig i området.  
- det planlegges få og store lekeplasser/fellesområder, framfor å bygge mange små, 
- at området legges til rette for barnefamilier, med sykkelveier, gangveier og 

trafikksikkerhetstiltak og at  
- det planlegges mulighet for lading av el-biler, og god dekning av parkerkingsplasser.  

 
2) Bosshåndtering ved Lerkevegen:  

 
Utsettes til neste møte.  
 

3) Grillhytten:  
 
Arkitekt har tegnet ny grillhytte. Styret har søkt kommunen om å godkjenne tegningen, og 
om å få tillatelse til å bygge grillhytten. Neste steg vil da være å få lagt ut et anbud på 
grillhytten, og da vurdere kostnadene ved dette og mulige finansieringsordninger.  
 

4) Bosshåndtering ved Granvegen: 
 
Henting av bosset er bestilt til den 16. januar 2020.  
 

5) Merkingen av parkeringsplasser:  
 
Styret går bort i fra å merke parkeringsplasser.  
 

6) Innkommet spørsmål om å lov til å sette opp “kiosk” ved sankthans 2020:  
 
Styret sier ja til dette.  
 

7) Søknad om felling av trær ved Lerkevegen:  
 
Saken har blitt diskutert i styret, men ble ikke avgjort. Styret ønsker generelt sett å bevare 
trær. Saken blir tatt opp igjen til våren.  

 
 
 

Referent: Øyvind Vatne 


